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Številka: 0110-7/2020-3  
Nova Gorica, 3. december 2020                                                                                                                                                                                                                                                                      

P O R O Č I L O 
 

o izvršenih sklepih 20. seje Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica, ki je bila  
19. novembra 2020    

 
 
20. SEJA MESTNEGA SVETA,  19.  novembra 2020 

 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

1. Sklep o sprejemu Poročila o izvršenih sklepih 19. seje 
Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica, ki je bila 
15. oktobra 2020.   

●   

2. Sklep o izdaji pozitivnega mnenja k imenovanju MAŠE 
ČERNE, za direktorico Varstveno delovnega centra 
Nova Gorica. 

●   

3. 
 

Sklep o imenovanju mag. IRIS PODOBNIK, za 
direktorico Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške, za mandate štirih let.  

●   

4. Sklep o imenovanju DARIJE BRATINA in NINE 
BIZJAK kot predstavnikov Mestne občine Nova Gorica 
v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica, za mandat 
štirih let.  

●   

5. Sklep o seznanitvi s Končnim poročilom Nadzornega 
odbora Mestne občine Nova Gorica o opravljenem 
nadzoru smotrnosti porabe in ravnanjem s 
premoženjem v Vrtcu Nova Gorica. 

●   

6. Sklep o seznanitvi s Končnim poročilom Nadzornega 
odbora Mestne občine Nova Gorica o opravljenem 
splošnem nadzoru nad izvedbo proračunske postavke 
10101 – prevozi učencev. 

● 

 
  

7. Odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne 
občine Nova Gorica. 

●   

8. Odlok o spremembi Odloka o ureditvi nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Nova 
Gorica. 

●   

9. Odlok o spremembi Odloka o programu opremljanja 
stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega 
prispevka za območje »Stanovanjski hiši v Rožni 
Dolini«. 

●   
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10. Mestni svet kot prilogo Odloka o spremembi Odloka o 
programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za 
odmero komunalnega prispevka za območje 
»Stanovanjski hiši v Rožni Dolini« sprejema 
popravljen Program opremljanja stavbnih zemljišč 
»Stanovanjski hiši v Rožni Dolini«, v katerem je 
upoštevano, da se je parc. št. 205/1 razdelila na parc. 
št. 205/3, 205/4, 205/5 in 205/6 vse k.o. Rožna Dolina. 

●   

11. O predlogu Odloka o sofinanciranju izvajanja 
brezplačnih prevozov za starejše v Mestni občini Nova 
Gorica se opravi druga obravnava in se pri tem 
upošteva predloge, pripombe in mnenja iz razprave. 

●   

12. Sklep o določitvi cen programov v javnih vrtcih v 
Mestni občini Nova Gorica in drugih pogojev v vrtcih. 

●   

13. Sklep o seznanitvi z Informacijo o aktivnostih za 
vzpostavitev prilagojenega programa za predšolske 
otroke pod okriljem Osnovne šole Kozara Nova Gorica 
št. 007-4/2012-17 z dne 22.10.2020. 

●   

14. Sklep o sprejemu Letnega program športa v Mestni 
občini Nova Gorica za leto 2021 št. 6710-5/2020-2 z 
dne 1. 10. 2020. 

●   

15. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
upravljanju in urejanju mestne tržnice v Novi 
Gorici.  

●   

16.  Odlok o spremembi Odloka o ukrepih pomoči 
gospodarstvu na območju Mestne občine Nova Gorica 
zaradi epidemije COVID-19. 

●   

17. O predlogu Odloka o dopolnitvah Odloka o programu 
opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za območje Mestne občine 
Nova Gorica se opravi druga obravnava in se pri tem 
upošteva predloge, pripombe in mnenja iz razprave. 

●   

18. Sklep o sprejemu dopolnitve Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Mestne občine Nova 
Gorica – rebalans 1.  

●   

19. Sklep o izdaji soglasja k zakupni pogodbi za parcelo 
št. 3707/170 k. o. Branik, za obdobje petih let. 

●   

20. Sklep o izdaji soglasja k zakupni pogodbi, s katero se 
za obdobje petih let odda v najem nepremičnina  parc.  
št. 934/8 k. o. Solkan. 

●   

21. Občinska uprava naj prične s postopkom prodaje 
parc. št. 934/8 k. o. Solkan. 

 ●  

22. Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra parc. št. 
2527/7 k. o. Banjšice. 

●   

23. Sklep župana št. 371-43/2007-82 z dne 28. 10. 2020 
se potrdi.  
Župana se pooblasti, da sklep iz prejšnje točke 
prekliče po prenehanju veljavnosti in uporabe Odloka 
o začasni prepovedi zbiranja ljudi v zavodih s področja 
vzgoje in izobraževanja ter univerzah in samostojnih 
visokošolskih zavodih (Uradni list RS, št. 152/20). 

●  
 

● 
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19. SEJA MESTNEGA SVETA,  15. oktober 2020 
 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

6. Sklep, da naj občinska uprava pripravi terminski in 
finančni plan o dokončanju že začetih investicij ter o 
odpravljanju nepravilnosti navedenih v poročilu 
Nadzornega odbora Mestne občine Nova Gorica (o 
opravljenem nadzoru nad izgradnjo kanalizacije 
Branik - proračunska postavka 07.084 ter opravljenem 
nadzoru nad izgradnjo ČN Branik – proračunska 
postavka 07.242). 

 ● 
 

 

7. Sklep, da naj občinska uprava o navedenih ukrepih 
poroča Mestnemu svetu Mestne občine Nova Gorica 
pred sprejemom rebalansa proračuna. 

 ●  

 
 

 
11. SEJA MESTNEGA SVETA, 19. december 2019 

 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

28. Sklep, da v letu 2020 uprava Mestne občine Nova 
Gorica v sodelovanju s Stanovanjskim skladom 
Mestne občine Nova Gorica pripravi finančni model za 
podporo dostopnosti stanovanj za mlade, mlade 
družine in druge ranljive skupine. K pripravi se povabi 
tudi svetnice in svetnike Mestnega sveta Mestne 
občine Nova Gorica. 

 ●  

 
 
9. SEJA MESTNEGA SVETA, 24. oktober 2019 

 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

14. Sklep, da je potrebno razmisliti o umestnosti umestitve 
Kulturno-informacijske stične točke v Javni zavod za 
turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. 

 ●  

 
 
3. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 29. avgust 2019 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN  V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

2. Mestna občina Nova Gorica se zaveže, da bo 
najkasneje do začetka gradnje Soških vil, na tem 
območju uredila začasno utrjeno makadam cesto, ki 
bo omogočila prehod tega območja, kot je to 
omogočeno sedaj. 

●   
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4. SEJA MESTNEGA SVETA, 18. april 2019 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

14. Mestni svet bo spremljal realizacijo investicij vključenih 
v proračun tekočega leta na sejah mestnega sveta v 
maju in septembru. 
 
Pristojne službe naj za ta namen pripravijo finančne 
podatke o stanju investicij ter kratko obrazložitev 
stanja za vse investicije v proračunu v vrednosti 
najmanj 100.000,00 EUR. 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

● 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oziroma nezadovoljstva s prejetimi 
odgovori ter pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani Županu, Kabinetu 
župana in Občinski upravi: 
 

- svetnice Gordane Erdelić - naslednjo pobudo:  
Mestni gozd Panovec je že vrsto desetletij zbirališče aktivnih Goričanov in 
prebivalcev okoliških krajev. Tekaške in sprehajalne poti pa so le delno urejene 
in ponekod slabo označene.  
Dajem svetniško pobudo za ureditev trim steze in obnovo orodij na njej ter 
natančnejšo označitev in ureditev tekaških in kombiniranih tekaško-kolesarskih 
poti. Smiselno bi bilo tudi postaviti informativne table o gozdu in trasah, ne le na 
izhodišče ob telovadnih orodjih, temveč tudi pri nekdanjem Mip-u in pri Bajti. Za 
razmisliti je tudi o postavitvi zaklepnih omaric za začetek vsaj k izhodišču, po 
vzoru nakupovalnih centrov, bazenov, fitnesov. S tem bi zmanjšali obremenitev 
z avtomobili, saj opažam, da se veliko ljudi pripelje z osebnim vozilom le za to, 
da imajo kam odložiti pijačo, ključe, majico.  

 

- svetnice Tine Krog - naslednjo pobudo:  
Ker je ločeno zbiranje odpadkov pomembna dejavnost vsakega posameznika, 
pri Goriški.si dajemo pobudo o razširitvi lokacij zabojnikov za zbiranje 
odpadnega jedilnega olja in zabojnikov za odpadno električno in elektronsko 
opremo. Zavedamo se, da je odpadno olje lahko precej uporabna snov za 
reciklažo in ponovno uporabo, prav tako pa bi se radi izognili neustreznemu 
odlaganju električnih in elektronskih aparatov. Seveda je vsak posameznik 
odgovoren za ločeno zbiranje in ustrezno odlaganje, ampak menimo, da bi 
morali mrežo tovrstnih zabojnikov za doslednejše upoštevanje nujno razširiti tudi 
na podeželje, in sicer - v vsako KS mestne občine bi morali postaviti vsaj en 
kontejner za odpadno jedilno olje, prav tako pa bi morali po zmožnostih razširiti 
tudi prisotnost zabojnikov za odpadne male aparate. Za promocijo tovrstnega 
zaželenega vedenja občanov bi lahko vsakemu gospodinjstvu ponovno poslali 
eno plastično posodo za zbiranje odpadnega olja in tako občane ponovno 
opozorili na pomen ekološkega ravnanja vsakega posameznika.  

  
- svetnice Andrejke Markočič Šušmelj – naslednjo pobudo:     

Nova Gorica je znana po raznolikosti drevesnih vrst. Drevesa pozitivno vplivajo na 
življenje v mestu, saj zmanjšujejo onesnaženost, v poletni pripeki pa znižujejo 
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temperaturo. Novogoričani imamo radi svoja drevesa, zato LMA daje pobudo za 
vključitev Nove Gorice v program »Tree cities of the world« - mesto dreves.  
Mednarodno priznanje si lahko mesto prisluži z izpolnitvijo petih zahtevanih kriterijev: 
Vzpostavljena odgovornost: skrb za zeleno infrastrukturo - skupaj s strokovno službo 
skrbimo za mestno drevje. 
Vzpostavljena pravila za ravnanje z drevesi: ravnanje z drevesi je opredeljeno v 
ustreznih odlokih. 
Vzpostavljena baza podatkov: vzpostavljena evidenca dreves, na podlagi katere lahko 
ocenimo stanje dreves in dolgoročno načrtujemo obžagovanja, sajenje in druge ukrepe. 
Zagotovljena sredstva: v proračunu imamo zagotovljena sredstva za izvajanje načrta 
upravljanja z mestnim drevjem. 
Praznovanje/obeleževanje dreves. 
Ker imamo večino pogojev izpolnjenih, nimamo pa še praznovanja oziroma 
obeleževanja dreves, LMA daje pobudo za akcijo Drevo leta. Akcijo bi lahko zastavili 
podobno kot v Ljubljani, in sicer bi svoje predloge najprej prispevali občani, izmed vseh 
prispelih predlogov bi strokovna hortikulturna komisija izbrala finaliste, končna odločitev 
bi bila znova v rokah občanov, ki bi izmed finalistov izbrali Drevo leta.  

 
- svetnice Damjane Pavlica – naslednji predlog:   

Predlagamo, da se pristopi k izdelavi projektne dokumentacije tako za obnovo in širitev 
Kulturnega centra na obstoječi lokaciji kot tudi za novogradnjo na ustrezni lokaciji. Ob 
obisku na Ministrstvu za kulturo so nam povedali, da bodo sredstva na razpisih 
namenjena za izgradnjo tovrstne infrastrukture. V kolikor bomo imeli pripravljene 
projekte na zalogi, se bomo lahko takoj prijavili na razpis, ko bo objavljen.  
 

- svetnika Antona Kosmačina – naslednjo pobudo:         
Na 17. seji Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica smo imeli na dnevnem redu 
zamenjavo prostorov na Delpinovi ulici za zamenjavo prostorov na Ul. Gradnikove 
brigade. V samo zamenjavo oziroma v vzrok in potrebe te zamenjave se ne bom vtikal, 
bom pa opozoril na ne transparentnost menjave in sploh na ne transparentnost pri 
ravnanju z občinskim premoženjem in gradivom, ki ga dobimo mestni svetniki.  
Že iz razprave izhaja, da je gradivo oziroma obrazložitev prirejena, in sicer tako 
primitivno prirejena, da je vidna iz lune.  
Vsi vemo, zakaj se gre, zato ne bi moril z nadaljnjo obrazložitvijo pobude, ki se glasi:  
Gospod župan, prosim, da se na naslednjo sejo Mestnega sveta Mestne občine Nova 
Gorica uvrsti točka, kjer bomo razpravljali o naročenih cenitvah nepremičnin občinskega 
premoženja in premoženja, za katero Mestna občina Nova Gorica izkazuje interes 
nakupa ali najema ter prodaje ali zamenjave. Da ne bi bilo to preveč obsežno, 
predlagam za leto 2020. Priloge k tej točki naj bodo cenitvena poročila in izvršena 
plačila za opravljena poročila.  
 

- svetnika mag. Marka Rusjana – naslednji predlog:    
V središču mesta imamo veliko travnato površino med Ulico Gradnikovih brigad in 
Kidričevo ulico nasproti Perle, ki je večinoma v lasti Mestne občine Nova Gorica. 
Zanima me kakšni so načrti s to javno površino, hkrati pa dajem pobudo za ustrezno 
prenovo in preureditev, s katero bi ta površina postala zelena dnevna soba mesta. 
Zagotovitev nujne opreme v Splošni bolnišnici Franca Derganca. 
Konec oktobra 2020 mi je v roke prišel skupni dopis Mestne občine Nova Gorica in 
Splošne bolnišnice Franca Derganca v katerem se prosi za finančno pomoč za nakup 
nujne opreme za boj proti COVID-19 podjetja in obrtnike. Prejel sem ga od člana Obrtne 
zbornice.  
Nenavadno in nesprejemljivo je, da se v letu 2020 v času najhujše zdravstvene ter 
posledično socialne in ekonomske krize, za življenjsko potrebna sredstva zanašamo na 
dobrodelnost ljudi.  
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Nahajamo se v drugem valu epidemije, ki je bil napovedan že spomladi. Vlada RS bi 
morala pripraviti zdravstvene ustanove na drugi val in jim zagotoviti pogoje za delo, kar 
vključuje tudi opremo. Ker gre za življenjsko pomembno zadevo, saj so od tega odvisna 
življenja ljudi, sem predlagal, da to tematiko obravnavamo na Odboru za socialno 
varstvo in zdravstvo ter sprejmemo sklep, da MONG s pomočjo drugih občin iz regije 
začne dialog z Ministrstvom za zdravje, da se SB Franca Derganca zagotovi nujno 
opremo s sofinanciranjem iz državnega proračuna. 
Na predlog je Odbor za socialno varstvo in zdravstvo na redni 18. seji dne 16. 11. 2020 
to tematiko obravnaval pod točko 5. in soglasno sprejel sklep: 
»Mestni občini Nova Gorica se predlaga, da s pomočjo drugih občin apelira na 
Ministrstvo za zdravje za zagotovitev potrebne opreme bolnišnici in zdravstvenim 
domovom.« 
 
Kot sledi iz sklepa predlagam, da se z resornim ministrstvom vodi trajni dialog, saj bo 
zdravstvena kriza in njene posledice še dolgo čutiti tudi pri bolnišničnem zdravljenju v 
Splošni bolnišnici Franca Derganca, kar vključuje tudi pomanjkanje nujne opreme. 

 
- svetnice dr. Mirjam Bon Klanjšček – naslednji predlog:     

Zahvalila bi se za odgovor v zvezi s sanacijo strehe na Sabotinu. Malo me je zmotilo, da 
boste sredstva v skupni višini 15.000,00 EUR zagotovili oziroma skušali poiskati znotraj 
prihodnjih proračunov. 
Predlagala bi, da se ta sredstva zagotovi znotraj prvega rebalansa proračuna. 

 
- svetnika Aleša Markočiča – naslednje vprašanje:    

Mladinski center – drugič.   
Pred časom sem postavil svetniško vprašanje kako to, da Svet zavoda Mladinskega 
centra Nova Gorica še ni izvedel javnega razpisa za direktorja, kje so razlogi, zadržki in 
kdaj se lahko pričakuje objavo razpisa, saj je javni zavod brez direktorja. 
Odgovor občinske uprave je bil sledeč: »Bivša direktorica Mladinskega centra Nova 
Gorica je res nastopila delovno mesto v drugem javnem zavodu, Svet zavoda Mladinski 
center pa je za vršilca dolžnosti direktorice Mladinskega centra Nova Gorica imenoval 
eno od zaposlenih v tem javnem zavodu. Na eni od jesenskih sej Mestnega sveta 
Mestne občine Nova Gorica je predvidena obravnava predloga sprememb in dopolnitev 
akta o ustanovitvi javnega zavoda Mladinski center Nova Gorica. Razpis za delovno 
mesto direktorja Mladinskega centra Nova Gorica bo predvidoma objavljen konec leta.« 
To isto vprašanje smo v LMA zastavili tudi predsednici Sveta zavoda MC in dobili 
zanimiv odgovor, in sicer: 
»Svet zavoda Mladinskega centra je enotnega mnenja, da se prične postopek za razpis 
delovnega mesta direktorja Mladinskega centra čim prej. Že pred odstopom bivše 
direktorice Lare Brun meseca julija, smo svoje mnenje tudi podali na Mestno občino 
Nova Gorica, s strani oddelka za družbene dejavnosti pa dobili odgovor o začasni 
ustavitvi vseh postopkov glede razpisa. 
Sprašujem vas, ali ima oddelek za družbene dejavnosti pristojnost za ustavitev vseh 
postopkov razpisa oziroma direktno vplivanje na delovanje sveta zavoda, zakaj nimamo 
svetniki danes na mizi spremembe odloka in ali bo do konca leta objavljen razpis za 
direktorja. 
Naj zaključim z vprašanjem. Ali morda čakamo še na nove člane sveta zavoda? 

 
- svetnika Aleša Markočiča – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, naslednje vprašanje:  
Veseli me, da ste začeli urejati povezavo med občino in Bevkovim trgom s poudarkom 
na prečkanju pešcev in kolesarjev ter ureditvi prostora pred TIC-om. S tem bomo 
dosegli predvsem umirjanje prometa. 
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Kar je meni znano, je vsaj vodovod pod Kidričevo ulico podoben rešetu, posledično so 
izgube pitne vode velike. Zanima me, ali tudi v tem delu pušča, predvsem pa, ali boste 
ob tej ureditvi posodobili tudi nujno potrebno infrastrukturo pod tem delom Kidričeve 
ulice. 

 
 
 
Miran Ljucovič  

             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  
 

 


